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Korte tekst ten behoeve van mijn afscheid als wethouder 

 
 
 

Geachte voorzitter, 

 

Evenredig aan de duur van mijn periode als wethouder, houd ik mijn afscheidsrede kort en to the 

point. 

 

Met behoorlijk wat voorkeursstemmen op zak heb ik mij de afgelopen twee jaar vol overgave gestort 

op mijn werkzaamheden als wethouder. Het voelde als groot voorrecht de grondgebiedzakenkar 

voor Opmeer te mogen trekken. Als telg van deze gemeenschap, betrokken en trotse inwoner, een 

absolute eer. 

 

Vanuit de vaste overtuiging dat het vervullen van een wethouderschap bovenal het ultieme 

mensenwerk is en valt of staat bij de relatie met de gemeenschap die je dient, heb ik bovenal veel 

energie gestoken in individuele gesprekken met inwoners, dorpsraden, ondernemers, boeren en 

verenigingen. Daaruit putte ik dan ook de meeste arbeidsvreugde. Samen koers bepalen op concrete 

vraagstukken en vooral uitleg verbinden aan de handelswijze van de gemeente, ook als dat niet 

makkelijk is. De deur en gordijnen van het gemeentehuis open.  

 

Ook heb ik genoten van het werken aan de grotere ruimtelijke processen rond bijvoorbeeld de 

vaststelling van bestemmingsplan “Herziening Aartswoud, De Weere en De Gouwe 2018” en de 

economische perspectieven die daarmee worden geboden, de aanpak van het Scheringamuseum, 

het koers zetten op de verdere ontwikkeling van het centrum Opmeer en dus verplaatsing van 

Koenis, de huisvesting van jongeren in het Huis van Egmond in Hoogwoud en Boranka in de Weere, 

doorzetten van de ontwikkelingen op Heerenweide, nadenken over vernieuwing van het oude 

Zandhove complex en tal van andere mooie ruimtelijke ontwikkelingen. Steeds om onze gemeente 

op te sieren, levendig te houden en verder te brengen vanuit een overkoepelende en, steunend op 

de inzichten vanuit onze gemeenschap, sturende rol als eerste overheid.  

 

Ik geef eerlijk toe, ik kan moeilijk afscheid nemen van die werkzaamheden. Met name omdat ze nog 

niet afgerond zijn, maar onvermijdelijk is dat mijn werkzaamheden op voorgaande processen 

eindigen. Natuurlijk besefte ik dat, bij het ter beschikking stellen van mijn portefeuille als één van 

twee CDA wethouders in een college van drie, bij de samenstelling van een nieuw 

samenwerkingsverband de aanmerkelijke kans aanwezig zou zijn dat ik niet terug zou kunnen keren. 



Dat lijkt inmiddels onvermijdelijk. De beoogde wethoudersploeg zit immers al trappelend van 

ongeduld klaar.  

 

Hoewel ik groot vertrouwen heb in deze club, zijn de uitdagingen waar zij zich voor gesteld ziet niet 

gering. De begroting moet structureel op orde worden gebracht en dat onder lastige 

omstandigheden in verband met Corona en een terugtrekkende rijksoverheid, het Integraal 

Kindcentrum moet gebouwd en het fundament onder de organisatie verstevigd. Daar is een stevig 

bestuurlijk spoorboekje op nodig. Mijn simpele oproep zou zijn: neem dat ter hand, beantwoord 

elementaire vragen over de wijze van functioneren van onze gemeente, leg het hoe en waarom 

duidelijk uit aan onze inwoners en houd elkaar vooral vast. 

 

Ik wil iedereen die het vertrouwen met diens stem of anderszins in mijn functioneren heeft gesteld 

van harte danken. Grote dank ben ik verschuldigd aan onze ambtelijke ondersteuning en de collega’s 

in college. Bij alles, nacht en ontij, kon ik een beroep doen op de aanwezige kennis en van gedachten 

wisselen. 

 

Tenslotte, maar niet in de laatste plaats, wil ik ook het thuisfront danken voor het geduld en de vele 

lange avonden van stilte en afwezigheid. In de aankomende periode ga ik mij dan ook vooral op het 

thuisfront richten, weer aan de slag bij mijn andere werkgever Omgevingsdienst IJmond en nadenken 

over wat deze periode voor de toekomst heeft betekent. 

 

Het ga u goed en graag tot ziens, 

 

 
 
 
Bram Beemster 
 
 
 
  
 


